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;ütés Hivatala

Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mennyibe kerül a központi közigazgatás?” címmel kérdést kívánok benyújtani Molná r
Csaba a Miniszterelnöki Hivatalt vezető miniszterhez .

Válaszát írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

2008 . év vége felé haladva, az akkori Gyurcsány kormány, saját maga által, készíttetett
statisztikája alapján felmérte mennyibe kerül neki a központi közigazgatás m űködési költsége.
Akkor arra a véleményre jutottak, hogy ezen kiadaást jelentősen lehet, sőt kell is csökkenteni ,
sokba kerül az állami apparátus . Nem sokkal a kormányváltást megelőzően -noha már akkor
is bőven benne voltunk a válságban- ugyanaz a kormány megváltoztatta álláspontját ,
miszerint a központi közigazgatás működési költségei „nem csökkenthetők . ”
Hogyan látja ezt a kérdést jelenleg a Bajnai kormány akik között, mint tudjuk, sokan vanna k
olyanok akik már az előző kormány tagjai is voltak.

Kérdezem tehát Miniszter Úrtól :

2006.-os választások óta mekkorák voltak a központi közigazgatás működési költségei ?
A költségeket tekintve, az hogyan oszlik meg, milyen arányban a minisztériumok és azok
háttérintézményei között?
Az évek során és jelenleg, összesen mekkor létszámú állomány dolgozik a Miniszterelnök i
Hivatalban, valamint a minisztériumokban és háttérintézményeikben ?
Terveznek- e további csökkentést?
Amennyiben már ez az elmúlt időszakban megtörtént, mennyivel lett kevesebb, mennyir e
hatékony a költségeket tekintve a működés?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2009 .május 13 .

Dr. Odor Ferenc
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